''سبيكة'' تحصل على استثمار بالدولار الأمريكي من 6 خانات لإعادة تعريف الاستثمار في الذهب والفضة بمصر ومنطقة الشرق الأوسط

القاهرة، مصر - 2025

أعلنت منصة سبيكة الرقمية، المتخصصة في تقديم خدمات ادخار واستثمار الذهب والفضة بطريقة آمنة، شفافة، ومتوافقة مع الشريعة الإسلامية، عن حصولها على استثمار استراتيجي بالدولار الأمريكي من 6 خانات لدعم توسعها في السوق المصري والخليجي. وقادت الجولة شبكة M-Empire Angels بقيادة المستثمر ورائد الأعمال الدكتور ماجد غنيمة.

تسعى سبيكة إلى تقديم تجربة ادخار واستثمار متاحة للجميع، من خلال منصة رقمية سهلة الاستخدام تدمج بين التقنية الحديثة والقيم الأخلاقية، وتوفر للمستخدمين أدوات موثوقة لحماية وتنمية أموالهم في أصول حقيقية مرتبطة بالذهب والفضة.

قال إبراهيم أنور، الرئيس التنفيذي لشركة سبيكة:

"الناس دائمًا تثق في الذهب... لكنهم كانوا محتاجين لنظام استثماري يثقوا فيه بنفس القدر. وده اللي بنبنيه في سبيكة — بسيط، ذكي، ومتوافق مع قيمنا، ومبنى ليصمد على المدى الطويل."

و أضياف:

"النهاردة، قدرنا نوصل لأكثر من 20,000 مستخدم من 27 مدينة داخل مصر، وحققنا حجم تعاملات يتجاوز 120 مليون جنيه مصري وكل ده بشكل عضوي 100%، بدون حملات إعلانية مدفوعة. وده أكبر دليل إن السوق فعلاً محتاج حل زينا."

قال محمد درويش، المدير التقنى و عضو مجلس الإدارة:

"منذ تأسيس سبيكة وضعنا التقنية في قلب التجربة الاستثمارية، فصممنا منظومة تجعل الذهب أكثر شفافية وأمانًا، وتحوّل امتلاكه من معاملة تقليدية إلى تجربة رقمية متكاملة

رؤيتنا أن نثبت أن التكنولوجيا ليست مجرد وسيلة مساعدة، بل هي الأساس الذي يضمن الثقة ويعيد تشكيل علاقة الناس بالذهب كأصل استثماري معاصر."

قال الدكتور أشرف إبراهيم، عضو مجلس الإدارة:

"سبيكة بتمثل نقلة نوعية في السوق المصري، لأنها بتتيح للمدخر والمستثمر فرصة اقتناء أصول حقيقية مرتبطة بالذهب والفضة من غير تعقيدات الشراء التقليدي وتخزين المعادن.

ده بيدي للمستخدم أداة عملية للتحوط، وفي نفس الوقت بيفتح له باب تنويع محفظته الاستثمارية في أصول تُعتبر ملاذًا آمنًا عالميًا. وكون المنصة رقمية، ده بيخلي الوصول للاستثمار سريع ومرن، من أي مكان وفي أي وقت، وبيجعل الاستثمار في المعادن الثمينة متاح للجميع، مش بس لكبار المستثمرين."

قال الدكتور باسم عيلوة، عضو مجلس الإدارة والمدقق الشرعي:

"منذ انطلاق سبيكة، حرصت الشركة على الالتزام الكامل بأحكام الشريعة الإسلامية في جميع معاملاتها ونماذجها التشغيلية. نطبق الضوابط المنصوص عليها في معيار الذهب الشرعي الصادر عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (AAOIFI)، بما يضمن توافق عمليات البيع والشراء والاحتفاظ بالذهب مع القواعد الفقهية المعاصرة. وهذا الالتزام يعكس توجهنا لبناء نموذج استثماري شفاف وآمن للمستخدمين، ويعزز من ثقة المستثمرين."

قال الدكتور ماجد غنيمة، مؤسس شبكة M-Empire Angels:

"قررت الاستثمار في سبيكة لأن الفريق يجمع بين فَهم حقيقي للسوق، وتنفيذ تقني عالى، وقيم أخلاقية راسخة — وده مزيج نادر . سبيكة ليست مجرد منصة، بل مشروع بروح، صُمم خصيصًا ليتماشي مع احتياجات وقيم المنطقة."

وسيستخدم الاستثمار لتعزيز خصائص المنصة، دمج أدوات الذكاء الاصطناعي والتوسع إلى السوق السعودية خلال عام 2025.

Sabika Secures 6-Figure USD Investment to Redefine Gold and Silver Investment in Egypt and the Middle East

Cairo, Egypt – October 2025

Sabika, a digital platform that provides secure, transparent, and Sharia-compliant gold and silver investment services, has secured a six-figure USD strategic investment to expand its presence in Egypt and the Gulf. The round was led by M-Empire Angels, founded by investor and entrepreneur Dr. Maged Ghoneima.

Sabika aims to offer an accessible, ethical investment experience through a modern digital platform that allows individuals and businesses to protect and grow their wealth through real, asset-backed savings.

Ibrahim Anwar, CEO of Sabika, said:

"People have always trusted gold — but they needed a system they could trust just as much. That's what we're building at Sabika: a platform that is simple, smart, aligned with our values, and built for long-term resilience."

He added:

"Today, we've reached over 20,000 users across 27 cities in Egypt, with more than EGP 120 million in transaction volume — all achieved organically, without paid marketing. This clearly proves the market's real need for a solution like Sabika."

Mohammed Darwish, Chief Technology Officer, said:

"At Sabika, we're building a scalable, secure infrastructure capable of supporting current and future users. We rely on smart tools, real-time pricing engines, and top regional engineering talent to deliver a reliable, seamless digital investment experience."

Dr. Ashraf Ibrahim, Board Member, stated:

"Sabika represents a real shift in the Egyptian market — it gives savers and investors access to gold- and silver-backed assets without the hassle of traditional purchasing and storage. It offers a practical hedging tool and opens the door to diversifying portfolios with globally recognized safe-haven assets.

Being a digital platform makes access flexible and instant, anytime and anywhere, and makes precious metals investment accessible to everyone — not just the wealthy."

Dr. Basem Elewa, Board Member and Sharia Auditor, commented:

"Since its inception, Sabika has been fully committed to Islamic principles in all its transactions and operational models.

The platform follows the AAOIFI Shari'ah Standard on Gold, ensuring that all buying, selling, and holding processes comply with contemporary Islamic jurisprudence.

This commitment reflects our goal of building a transparent and secure investment model that earns the trust of users and investors alike."

Dr. Maged Ghoneima, Founder of M-Empire Angels, said:

"I invested in Sabika because the team brings together deep market understanding, strong technical execution, and solid ethical values — a rare combination. Sabika is more than just a platform; it's a purpose-driven initiative designed for this region and aligned with its values."

The investment will be used to enhance platform features, integrate Al-driven tools, and support Sabika's expansion into the Saudi market in 2025.

Logo link:

https://drive.google.com/drive/folders/1 SnXJFVhUXvIhK hUIC-pnj5gujDsyV3?usp=sharing

Photos Link:

https://drive.google.com/file/d/1b-9pvJ5GT9Y21-4IAisQDfO -FX4YCu4/view?usp=sharing

Meet the Team Behind Sabika

Ibrahim Anwar — Chief Executive Officer

An award-winning entrepreneur and startup mentor with 15+ years of experience. Ibrahim built ventures like Elmawkaa (acquired), Daleducation, and ICanCoachYou. At Sabika, he drives vision, growth, and operational execution.



Dr. Ashraf Ibrahim — Board Member

A development economist and educator with 2.5M+ YouTube subscribers. Dr. Ashraf shapes Sabika's macro strategy and financial messaging to align with long-term growth and user trust.



Dr. Basem Elewa — Board Member & Sharia Auditor

A leading authority in Islamic finance and zakat auditing. Dr. Basem ensures Sabika's financial model fully aligns with Sharia principles and provides ethical oversight.



Mohammed Darwish — Board Member & Chief Technology Officer

Mohammed is a FinTech and blockchain expert focused on building secure, scalable, and compliant digital systems. He leads Sabika's tech vision and infrastructure, driving innovation with top regional engineering talent.



Maged Ghoneima is the founder of **M-Empire Angels**, a strategic investment network supporting mission-driven startups across MENA. With a strong background in business strategy, he empowers startups with funding, advisory, and deep ecosystem connections.



Your Contact Info for Press Inquiries

• Website: https://sabika.app

• Email: ibrahim@sabika.app

• WhatsApp: +20 111 119 7906